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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  3 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió:  10/2013 
Caràcter:  ordinari 
Data:  15 de gener 2013 
Horari:  de 19.30 a 20.36 h 
Lloc:  Auditori del Centre Cívic de Ca n’Oriac 
 
 
Assistents 
 
Ramon Burgués Salse, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Eusebio García Fernández, vocal del PSC 
Manuel Calzado Corona, vocal del PSC 
Manuel Robles Fernández, vocal del PSC 
Pedro López Abad, vocal del PSC 
Antonio J. Recio Prats, vocal de l’AV de Torreguitart 
Eduardo Torres Riquelme, vocal de l’AV de Sant Julià 
Juan Antonio Artero, vocal de l’AV de la Roureda 
Alonso Simón Martínez, vocal de l’AV de la Plana del Pintor 
Antonio Muela Cuerpo, vocal de l’AV del Torrent del Capellà 
José Antonio Pàrraga Marín, vocal de les entitats esportives 
Juan Noguera Ceron, vocal de les entitats regionals 
Avelino Garrigós Pérez, vocal del grup altres entitats 
Miguel Angel Tello Corredera, vocal de les entitats de comerciants 
Francesc Sanz Salvador, vocal d’altres centres d’ensenyament 
José Giménez Hernández, representant del PP (5%) 
Pere Güell Gavilan, secretari delegat 
 
 
Altres assistents: 
 
Oriol Llevot Fontdevilla, tècnic d’Espai Públic 
Lola Ortega Torres, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Juan Francisco García Delgado, vocal de l’AV de Can Deu 
Mhamed Aolad Aissa, vocal de les entitats culturals 
Júlia Saiz Muñoz, vocal de les entitats culturals 
Francisco Hermoso Moreno, vocal de les entitats esportives 
Iluminado Ondoño Brigido, vocal de les entitats esportives 
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José Rejas Piqueras,  vocal de les entitats esportives 
Mamadou Diallo, vocal del grup altres entitats 
Carme Berbel Navarro, vocal de centres d’atenció primària 
Elisabeth Plans Soriano, vocal de centres d’atenció primària 
Antoni Vidal i Ruiz, representant de CiU (5%) 
Manuel Navas Escribano, representant de ES (5%) 
 
Excusen l’absència: 
 
Juan Carlos Sánchez Salinas,  president 
Emilio López Sánchez, vocal de l’AV de Ca n’Oriac 
Raquel Jiménez Martínez, vocal de les entitats esportives 
Ana Almendro Pérez, vocal de les entitats educatives 
Francisco J. Lobato Alvarez, vocal del grup altres entitats 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
3. Presentació de l’estratègia Sabadell Ciutat Intel·ligent. 
4. Balanç de l’activitat del consell de l’any 2012. 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el senyor Ramon Burgués, vocal regidor de la 
llista més votada de la ciutat, que presideix la sessió, d’acord amb l’esmentat article en 
substitució del president, el senyor Juan Carlos Sánchez Salinas, declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El senyor Ramon Burgués dóna la benvinguda a tots els assistents i excusa la no assistència 
del president del Consell el Sr. Juan Carlos Sánchez Salinas.  
 
A continuació inicia la sessió del Consell amb l’ordre del dia. 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 

 
L’acta del consell del dia 11 de desembre de 2012 és aprovada per assentiment. 
 
El president proposa el canvi d’ordre en els punts 2 i 3 de l’ordre del dia, que és 
acceptat pels presents. 
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3. Presentació de l’estratègia Sabadell Ciutat Intel·ligent 
 
         Pren la paraula el Sr. Oriol Llevot i, amb el suport d’una projecció,  explica aquest 

projecte: 
 
Només les ciutats que s’anticipin a les necessitats futures dels seus habitants ocuparan 
els primers llocs en els rànquings  de les millors ciutats per viure i tindran un paper vital 
en el desenvolupament econòmic mundial, cosa que significa una major qualitat de vida 
i oportunitats de desenvolupament per als ciutadans i les empreses. 
 
El concepte de ciutat intel·ligent (smart city) és una ciutat amb infraestructures, xarxes i 
dispositius intel·ligents que permeten tenir dades en línia per gestionar de manera 
interactiva i eficient la ciutat, aconseguint la màxima transparència amb els ciutadans.  
 
Sabadell es va integrar a la Red Española de Ciudades Inteligentes el juny de 2012, 
sent la primera gran ciutat de l’Estat no capital de província en formar-ne part. 
 
Sabadell ha estat la guanyadora de la primera edició dels premis WeGO com a millor e-
Govern en la categoria de gestió urbana. 
 
Sabadell és una de les cinc ciutats més transparents d’Espanya, d’acord amb el 
rànquing de l’Associació Transparència Internacional. 
 
Els objectius:  
 

• Informació a temps real 
Facilitar als ciutadans més informació a temps real per tal d’incrementar el grau de 
coneixement de la ciutat i afavorir la transparència de l’Ajuntament. 

 
• Reducció despesa pública en gestió de serveis 

Implantació de sistemes de telegestió, de monitorització de consums i aprofitament 
de mitjans tecnològics per controlar la gestió i reduir-ne els costos. 

 
• Millorar l’eficiència i la qualitat dels serveis 

Implantació de tecnologia que millori la qualitat i eficiència dels serveis, potenciï la 
gestió proactiva i simplifiqui i automatitzi processos administratius. 

 
• Sostenibilitat 

El model de ciutat intel·ligent comporta mesures innovadores de gestió i reducció 
de l’ús de combustibles fòssils, disminució d'emissions de CO2... enfocat al 
compliment dels objectius marcats pel 2020 dins la iniciativa de smart cities de la 
UE. 

 
• Impuls a l’economia del coneixement 

La crisi imposa una reforma del sector productiu amb la generació de noves idees, 
punts de trobada d’emprenedors, investigadors i inversors i l’aprofundiment en 
conceptes com teletreball, coworking, networking, e-learning, e-comerç... 

 
• Sabadell com a model de gestió intel·ligent 
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Sabadell com a ciutat capdavantera en la implantació del model de ciutat 
intel·ligent, receptora d’empreses que validin alternatives tecnològiques i de 
ciutadans interessats en el turisme tecnològic. 

 
Els eixos: 
 

• Medi Ambient (SMART ENVIRONMENT) 
 

- Recollida pneumàtica de residus 
 

Executat: 13% de la població de Sabadell amb accés a la recollida 
pneumàtica de RSU. 
 
Beneficis: 300.000 euros d’estalvi anual evitats: desplaçaments dels 
camions recol·lectors 30.000 Km/any, soroll, males olors, emissions CO2 7, 
8 tones/any. 

 
- Traçabilitat del residu. Recollida RSU tradicional 

 
Objectiu a mitjà termini (2014): Optimització continua de les rutes de 
recollida de residus, minimitzant-les i reduint així el cost econòmic, 
energètic i mediambiental del servei mitjançant la incorporació de:  
 

- Sensors als contenidors que reporten informació de si s’han buidat o 
no. 

- Sistema de control de posició dels camions recol·lectors per 
monitoritzar la seva localització a temps real. 

 
- Telegestió de reg: 

 
Executat: Un 80 % de les superfícies verdes de la ciutat disposen d’un 
sistema de telegestió del reg monitoritzat amb sensors d’humitat que aturen 
el reg en cas de pluja o vent. 
 
Objectiu a mitjà termini (2013-2014): reg del 100% dels parcs i jardins de 
Sabadell telegestionat. 

 
• Mobilitat Urbana (SMART MOBILITY) 

 
- Gestió activa del trànsit 

Executat: Priorització semafòrica automàtica dels autobusos amb retard a 
les cruïlles Rambla/Sant Pere, Francesc Macià/Pi i Margall i ctra. de 
Prats/Puig de la Creu. 
 
Executat: Sistema de gestió de la mobilitat a la Gran Via amb xarxa wimax 
que permet: el manteniment remot dels semàfors, la recollida en línia 
d’informació dels aforaments. 
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Executat: Sincronitzacions semafòriques: Sistema de sincronització i gestió 
dels semàfors de l’eix Zamenhof-Vilarrúbias (canvi de reguladors amb 
tecnologia GPS i xarxa sense fils GPRS/3G). 
 
Objectiu a curt termini (abril 2013): Inversió de 197.715 € per a la 
centralització semafòrica i altres sistemes de control dinàmic de trànsit: 
Ampliació dels sistemes de comptatge de vehicles, ampliació de les cruïlles 
amb sincronització i centralització semafòrica. 
 

- Gestió activa del transport públic 
 

XARXA D’AUTOBUSOS 
 
Executat: 81 parades d’autobús disposen del sistema SAE (Sistema d’Ajuda a 
l’Explotació), que permet la monitorització mitjançant panells que informen del 
temps d’arribada dels vehicles. 
 
Objectiu a mitjà termini (2013-2014): extensió del sistema SAE a la 
resta de parades amb marquesina. 
 
Objectiu a mitjà termini (2013-2014): activació d’una aplicació APP per 
conèixer la posició de les parades, el recorregut de les línies, el temps 
d’arribada a la parada, incidències... 
 
XARXA FGC 
 
Les tres estacions operatives actualment disposen de monitors per informar de 
l’arribada dels trens.  
 
Existeix  una aplicació APP per conèixer la posició de les estacions, el temps 
d’arribada del tren, les incidències, etc. 

 
• Eficiència Energètica (SMART ENERGY) 

 
- Enllumenat públic 

 
Executat: S’ha implantat el model d’empreses de serveis energètics (ESE) 
per a la gestió i inversions de l’enllumenat públic, amb els següents 
objectius:  
 

- Estalvi mitjà de més d’1.040.999 € anuals durant el contracte (2012-
2022) amb una previsió d’increment de preu d’energia del 8 % anual. 

- Un 29 % de les làmpades seran de tecnologia LED. 
- Un 79 % dels punts disposaran de regulador de flux. 
- Una previsió d’estalvi d’un 30 % de l’energia consumida i la reducció 

de 847 tones de CO2 a l’any, un cop executada la inversió. 
 

- Equipaments – Smart Building 
 

Executat: Mesures d’estalvi d’energia als equipaments municipals:  
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- Telegestió de la calefacció de 59 edificis.  
- 21 equipaments amb instal·lacions d’energia solar tèrmica (1.174 

m2).  
- 7 equipaments amb energia solar fotovoltaica (amb una potència de 

40 kWp) + Fira Sabadell (amb una potència de 25.68 kWp: 22,4 
kW/20 mòduls). 

- 3 equipaments amb energia geotèrmica: Can Marcet, Vapor Codina i 
Parc Central (amb una potència de 902 kW).  

- Analitzadors de xarxa en capçalera en 41 equipaments per 
possibilitar el seguiment continu dels consums i paràmetres elèctrics. 

 
Objectiu mitjà termini (201-2014): Manteniment integral de 12 equipaments 
municipals mitjançant un contracte model ESE (empresa de serveis 
energètics) 
 

- Semaforització 
 

Executat: el 100% de les òptiques dels semàfors incorporen tecnologia 
LED. Això ha suposat anualment:  
 

- Reducció en el consum de 1.165.616 kwh. 
- Disminució de 210.976 kg CO2; Estalvi de 138.000 €. 

 
- Comptadors intel·ligents 

 
Executat (2009-2012) 
 
Campanya realitzada amb Smart-meters (comptadors del consum elèctric 
en temps real), cedits a llars de Sabadell durant 3 mesos. 
 
Seleccionada per l’oficina del Pacte d’Alcaldes (Covenant of Mayors) com a 
exemple d’èxit en la lluita contra el canvi climàtic. 
 
Estructurada en 3 fases (72 habitatges en total):  
 

- Fase 1: Prova pilot (2009-2010) 28 habitatges de la Creu Alta i Creu 
de Barberà. 

- Fase 2: Zona Oest (2010-2011) 22 habitatges. 
- Fase 3: Zona nord (2011-2012) 22 habitatges. 
 

Estimació d’una reducció d’emissions de gasos d’efecte hivernacle de 
3.022 kg/any de CO2 (10,7% de reducció del consum energètic). 
 
Objectiu a curt termini (2012-2013) 

 
- Fase 4: Zona Centre-Est: 15 habitatges a Covadonga, Nostra Llar, 

Torre-romeu, Centre-Est, Can Roqueta, Raval d’Amàlia, el Poblenou i 
Sol i Padrís. 
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• Govern i ciutadania (SMART PEOPLE) 
 

- Open data 
 
Executat: www.sabadell.cat/dades-obertes 
 
El projecte OpenData SBD consisteix en l’obertura de les dades públiques 
de l’Ajuntament en formats digitals estandarditzats (excloent aquells que 
estan subjectes a restriccions de privacitat, propietat o seguretat). Només 
hi ha 47 ciutats que tenen Open Data al món. 
 
Les dades s’agruparan en 4 grans blocs: 
 

- Territori: cartografia, nomenclàtor, divisions administratives, dades 
urbanístiques... 

- Població: dades demogràfiques per grups d’edat i/o sexe i moviments 
naturals de població. 

- Serveis a les persones: bases de dades d’equipaments. 
- Economia i Treball: indicadors de creació d’empreses, persones 

aturades, població activa... 
 

- E- administració 
 
Executat:  
 

- 114 tràmits en línia a través de la seu electrònica 
https://seu.sabadell.cat, 29 d’ells de resolució immediata. 

- Software de seguiment dels expedients administratius en totes les 
seves fases de tramitació (temps de resolució, tècnics responsables, 
incidències...). 

- Connexió amb fibra òptica i tecnologia Wimax en 21 edificis 
municipals de Sabadell. 

 
- E- participació 

 
Executat: Renovació del lloc web de l’Ajuntament de Sabadell adaptant-se 
a la realitat 2.0 (www.sabadell.cat): 
 

- Incorporació al web de serveis adreçats a les empreses, a les entitats 
i als ciutadans. 

- Posada en funcionament d’aplicacions APP per visualitzar notícies, 
agenda, equipaments de la ciutat (emplaçament, història, activitat). 

 
Executat: Senyalització dels principals edificis i punts d’interès amb codis 
QR i realitat augmentada per accedir “in situ” des d’un telèfon intel·ligent. 
 
Executat: 16 espais Internet públics i 15 d’accés Wi-Fi repartits per la 
ciutat. 
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• Competitivitat (SMART ECONOMY) 
 

- Coworking 
 

Executat: Des del Centre de Promoció Empresarial s’ofereix un espai de 
coworking per les empreses, amb els avantatges següents: 
 

- Possibilitat de compartir un espai equipat a costos més reduïts que 
l’oficina tradicional. 

- Foment de la col·laboració multidisciplinària i el networking entre les 
empreses usuàries. 

 
Objectiu a curt termini (març 2013): Posada en funcionament del Viver 
d’emprenedoria tecnològica Mediastruch: 
 

- Espai per a l’acollida de projectes i empreses de noves tecnologies 
en l’àmbit de la creació artística. 

- L’equipament comptarà amb un laboratori de producció, una sala de 
“tasteig” de prototips. 

 
- Connectivitat 

 
Objectiu a curt termini (setembre 2013): Fibra òptica a tota la ciutat (FttH: 
fiber to the home). 
 
Objectiu a curt termini: (gener 2013): Amb la col·laboració del Banc de 
Sabadell: pagament per mòbil i targetes “contactless” als comerços de la 
ciutat, incloent la zona comercial de Sant Pau de Riu-sec, fent que es 
converteixi en el primer Smart Parc Empresarial. 

 
• Qualitat de vida (SMART SAFETY) 

 
- Teleassistència 

 
Executat: Servei de teleassistència amb professionals d’un Centre 
d’Atenció les 24 hores, els 365 dies de l’any. Es tracta d’un servei preventiu 
de la salut i de suport i acompanyament a les persones grans. 4.500 
teleassistències instal·lades (21 aparells per cada mil habitants). 

 
Acabada l’exposició, pren la paraula el Sr. Alonso Simón per manifestar que  a la zona 
nord, concretament el barri de la Plana del Pintor,  hi ha un problema gran ja que el 
senyal ADSL no arriba o ho fa amb molt poca velocitat.  Ell entén que  aquest barri no 
els és rendible a les companyies perquè hi ha molts habitatges de  planta baixa i per 
això no s’esforcen a arribar-hi. El Sr. Oriol Llevot pren nota de la zona i explica que des 
del seu departament n’estan fent un seguiment, ja que en principi s’està instal·lant la 
fibra òptica a tota la ciutat, fins i tot polígons industrials. Tot i així, preguntarà per aquest 
cas en concret. Continua el Sr. Alonso Simón comentant que l’opció podria ser fer una 
centraleta més a prop i el Sr. Francesc Sanz afegeix que gran part de la instal·lació 
l’estan realitzant per aire. 
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El Sr. Eusebio García comenta que havent-hi un conveni amb Telefónica i Banc 
Sabadell  i a més amb fons europeus, justament amb aquests  diners haurien de cobrir 
aquestes necessitats en zones on no és rendible la instal·lació, com els barris de la 
Plana del Pintor i el Torrent del Capellà. 
 
El Sr. Manuel Calzado demana si es pot enviar l’arxiu projectat amb la informació 
perquè ho puguin mirar amb deteniment, a la qual cosa se li contesta que s’enviarà a 
tothom demà mateix. 
 
Pren la paraula Sr. Antonio Recio explicant que el problema és que cada vegada que 
avança la informàtica elimina llocs de treball, i en aquests moments ell està més 
preocupat pels contenidors d’escombraries que tenen el pedal trencat i la tapa no obre 
correctament. La tecnologia recau en el fet que la feina la faci un mateix per eliminar 
costos, i té inconvenients com per exemple  les escoles on hi ha calefacció centralitzada 
i això fa que actualment no pugui haver calefacció durant les activitats extraescolars per 
estalviar costos. També emet la pregunta de quan ens retornaran als ciutadans  tots 
aquests diners que s’estan estalviant,  ja que aquests ja els hem pagat. 
 
Continua exposant el Sr. Recio i afegeix que aquest sistema d’anar pensant que la 
tecnologia significa més estalvi no és real, ja que  quants diners pagarà l’Ajuntament  
perquè ciutadans i entitats puguin fer servir aquesta tecnologia? D’altra banda, no 
tothom té mòbils moderns i la majoria de gent no té aquestes tecnologies. 
 
El Sr. Oriol Llevot contesta indicant que hi ha moltes aplicacions que no són mitjançant 
mòbils com ara a jardins, recollida pneumàtica, llums etc. 
 
El Sr.  Ramon Burgués expressa que aquesta nova societat és diferent de la que teníem 
fins ara, i estem tenint  canvis importants com per exemple en el comerç ho ha sigut la 
venda  per Internet,  que ha posat  en qüestió el comerç tal com el coneixíem fins ara. 
Mostra d’això és que som el país on hi ha més ordinadors a la vivenda individual. Estem 
tenint molts avanços tecnològics i ara hem de posar els mitjans, i amb smarcity es vol 
donar aquesta cobertura, i el que si s’ha de vigilar per part de l’Ajuntament és  que no 
quedin zones fosques a la ciutat.  Agradi o no és el futur i de ben segur que l’any  2025 
tindrem una configuració de ciutat molt diferent, per això hem d’anar adaptant la seva 
estructura.  
 
Pren la paraula el Sr. Manuel Robles i afegeix que Internet ha implantat la liberalització 
d’horaris al comerç, ja que funciona els 365 dies de l’any i genera molts beneficis, és  la 
realitat del segle XXI... i el que s’ha de demanar és que les noves tecnologies siguin de 
qualitat perquè en comptes d’un ajut no siguin un problema.  Es una realitat que ens 
està absorbint. 
 
El Sr. Antonio Recio recorda els cursos que anys enrere va fer l’Ajuntament, dins el 
programa Fes Clic que era de formació i instal·lació xarxes per AV i va haver una 
intenció manifesta de capacitat i voluntat d’arribar; en canvi ara sembla que  ens 
quedem només amb l’estalvi com a motor, i considera que no hauria de ser-ho. 
 
El Sr. Ramon Burgués manifesta que si s’han de fer  cursos es faran, i que cada dia es  
posen a disposició dels ciutadans més tràmits que es poden fer  per Internet i d’aquesta 
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manera l’Ajuntament pot compaginar coses que es fan  per Internet i d’altres de manera 
presencial. Altre tema és la gestió de les escoles, que és un problema que va mes enllà 
de si la calefacció es posa en marxa o no per escalfar només 1 aula que fa activitats 
extraescolars. 
 
El Sr. Eduardo Torres pregunta si ja s’ha pensat en l’energia renovable ja que molts 
centres cívics no la tenen i la factura per consums puja molt. 
 
El Sr. Ramon Burgués contesta que sí que es té present i hi ha pendent una subvenció 
europea per pagar l’obra civil: hi ha diferents mètodes, un dels quals és relativament 
fàcil, el lloguer. En un primer moment l’Ajuntament va rebutjar el lloguer d’espais, tot i 
que  ara potser ho farien.  
 
 

2. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell 
 
Pren la paraula el Sr. Ramon Burgués i explica que s’atorguen 10 medalles d’Honor de 
la ciutat de Sabadell:  1  l’atorga cada districte i 3 la Junta de Portaveus. En aquest 
districte només s’ha presentat una proposta i ha sigut per part de l’Associació de Veïns 
de la Plana del Pintor  i passa la paraula al seu representant. 
 
El Sr. Alonso Simón explica que proposen el Sr. Manuel Lorenzo Santos per a aquesta 
medalla, i que l’any passat també es va proposar però no va ser escollit. És una 
persona dedicada al barri des de sempre i que porta més de 30 anys al servei del 
mateix. Va ser el fundador de la vocalia de enterraments de la Planada i des de 1984 en 
forma part de la mateixa. Sempre ha estat a disposició del barri i inclòs, quan ningú ho 
volia fer, ell va presidir l’associació.  És un ciutadà exemplar, que sempre s’ha implicat 
en el barri i també va lluitar per la urbanització del parc nord.  L’associació de veïns de 
Ca n’Oriac també ha signat la instància adherint-se a la proposta. 
 
Pren la paraula una persona del públic assistent (Emilio Robles, president de l’AV de la 
Plana del Pintor) i afegeix que  l’any passat es va votar i el Centro Regional de Murcia  
va guanyar i per això aquest any el proposen altra vegada.  En aquesta ocasió es fa 
també per la seva malaltia i troben que és la manera de fer-li un petit homenatge, i per 
això demana el suport de la resta de les entitats. 
 
El Sr. Antonio Recio  explica que l’any passat l’AV de Torreguitart estava amb aquesta 
proposta i ara també ho està. 
 
El Sr. Manuel Robles manifesta que, amb tot el seu respecte envers la persona 
nomenada, creu que s’està desvaloritzant el significat d’aquesta medalla. No dubta dels 
mèrits del Sr. Manuel Lorenzo,  però  considera que són similars als d’altres moltes 
persones, i que s’ha d’intentar que aquests premis siguin dedicats a associacions, 
encaminats a valorar entitats i així aquest honor seria compartit amb molts altres 
companys. 
 
En aquest punt el Sr. Ramon Burgués demana la votació a aquesta proposta: 
 
Vots a favor:  9   Abstencions:  6  en contra:  0 
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El Sr. Juan Artero pren la paraula per aclarir que la seva abstenció es deu al fet que el 
primer dia de junta de la seva entitat és justament avui, i no els ha pogut presentar 
aquesta proposta. 
 
El Sr. Ramon Burgués manifesta que proposaran el Sr. Manuel Lorenzo per a 
l’atorgament de  la medalla d’Honor de la ciutat per majoria absoluta.  

 
 
4. Balanç de l’activitat del consell de l’any  2012 

 
Pren la paraula el Sr. Pere Güell  i explica que aquesta informació habitualment  es 
donava al final de cada legislatura, però en aquest cas, a proposta del Districte 1, s’ha 
preparat de l’any 2012  i es presenta a tots els districtes. A continuació, i amb el suport 
d’una projecció, informa de la composició dels membres dels consells quant a la 
diversitat d’entitats que representen,   quantitat i tipus de consells realitzats durant l’any,  
mitjana d’assistència per consell i es recorden els temes tractats. 

 
 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat 
 

Els representants dels consells sectorials de Salut, Esports i Educació no hi són 
presents, i el representant del Consell de Ciutat, Sr. Miguel Ángel Tello, informa que no 
ha hagut cap reunió recent. 
 
 

6. Comunicacions 
 
En aquesta ocasió per part del districte no  hi ha cap comunicació. 
 
 

7. Torn obert de paraules 
 
Pren la paraula el Sr. Juan Artero per explicar que a la ronda de l’Oest, a ambdós 
costats, hi ha diverses tanques que tenen la malla tallada o oberta,  i sol·licita que es 
revisi, ja que és una zona on hi ha porcs senglars i si entren a la ronda podrien provocar 
un accident. 
 
El Sr. Juan Noguera afegeix que pot ser degut al fet que, des de  fa unes setmanes 
estan plantant arbres a aquesta zona.  També transmet novament la seva queixa per 
l’enllumenat que hi ha al túnel de la zona de Can Llong,  perquè considera esta 
excessivament il·luminat, i això suposa molt de consum. 
 
El Sr. Ramon Burgués contesta informant que la vegada anterior ja es va fer la consulta 
a la Generalitat de Catalunya i els van respondre que aquest enllumenat compleix la 
normativa establerta. 
 
Un senyor del públic (Emilio Robles, president de l’AV de la Plana del Pintor)  comenta 
que ell transita per altres túnels i ha vist com s’ha reduït l’enllumenat. 
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I no havent-hi més temes a tractar, el senyor Ramon Burgués dóna les gràcies als assistents 
per les seves aportacions. El president aixeca la sessió, de la qual com a secretari delegat, 
estenc aquest acta. 
 
El secretari delegat     Vist i plau 
       El president delegat 


